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_B1_E8_AF_AD_E9_c70_108318.htm 三、插入： 19．The

current passion for making children compete against their classmates

or against the clock produces a two-layer system, in which

competitive A-types seem in some way better than their B-type

fellows. 目前，热衷于让孩子与同学竞争或与时间赛跑造成了

一种双重体制，在这种体制中，竞争性的A型学生在某些方

面似乎比B型的学生要好。 分隔结构 1． The only way I know

of dealing with this general human conceit is to remind ourselves that

man is a brief episode in the life of a small planet in a little corner of

the universe, and that for aught we know, other parts of the cosmos

may contain beings as superior to ourselves as we are to jellyfish. 对

付这种一般人都存在的自负，我所知道的唯一方法，就是提

醒我们自己：人类仅是宇宙一角内一个小行星的生命中的一

个短暂插曲；宇宙的其他部分可能存在着比我们更高级的生

命，就像我们比水母更为高级一样，但对此我们也未可知。

2. The willingness to recognize the value of these newer 

“unscientific” ways of doing science may be another instance of

the human ability to adapt and to survive, of which we spoke earlier. 

愿意承认利用这些较新的“非科学的”方法从事科学研究的

价值，也许是人类适应能力和生存能力的又一例证，关于这

些能力我们前面已经谈到。 100Test 下载频道开通，各类考试

题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


